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. 无锡概览 GcneraJ Introduction ofWuxi 

回眸2010年

地区生产总值5758亿元

人均生产总值9万元以上

财政一般预算收入511.89亿元

全社会固定资产投资2985.65亿元

社会消费品零售总额1809.08亿元

对外贸易进出口总额612.23亿美元

民营经济增加值占地区生产总值比重63.1%

城镇新增就业 12.8万人

城镇居民人均可支配收入27750元

农民人均纯收入14002元



In 2010 

GDP:575.8 billion Yuan 

Per ωpita GDP: over 90,000 yuan 

Financial revenues : 51 .189 billion Yuan 

04 
Bricf survcy of the city 城市概况-

Fixed Asset Investment:298.565 billion Yuan 

Retail sales of consumer goods :180.908 billion Yuan 

Import and export value :61 .223 billion US dollars 

Percentage of the added value of the non-state-owned economic 

sector in the city's overall GDP:63.1 percent 

Number of urban people newly employed:128,000 

Perωpita disposable income of urban residents: 27,750 Yuan 

Per 臼pita income of farmers: 14,002 Yuan 
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无锡概览

无锡地处长江三角洲区域中心，北l恼长江，商濒太湖，京杭运

河淌城而过。全市总面积4788平方公里，现辖江阴、宜兴两个县级

市和崇安、南长、北塘、 锡山、惠山、滨湖、新区七个区。富饶丰

美的江南鱼米之乡穿越三千年悠久历史，孕育出如今一座集古典与

时尚交融、传承与创新兼具、祥和与激情并存的现代化直居之城.
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General Introduction of Wuxi 

06 -
Bricf survey ofthc c町 城市概况-

In the center of Yangtze Delta Wuxi abuts on the Yang恒e River in the north 

and the Lake Taihu in the south with Grand Canal running through it. It ∞vers 

an area of 4788 square kilometers, and govems two county-Ievel cities, 

namely Jiangyin and Yixing and seven districts, i.e. Chong'an, Nanchang, 

Beitang, Xishan, Huishan, Binhu and New District under its jurisdiction. With 

the history longer than 3000 years, the fertile and beautiful land in Jiangnan 

has developed into a modem and livable city that combines classic and 

fashion , inheritance and innovation and placidity and enthusiasm. 
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无锡概览 General J ntrod川

作为中国重要的经济中心城市，近年来无锡以前所未有的激情

书写着自己的宏篇巨掣，一个个国家级荣誉纷至沓来，先后获得国

家历史文化名城、品牌经济城市、中国优秀生态旅游城市、国家园

林城市、国家环保模范城市、国家森林城市、全国创建文明城市工

作先进市、中国服务外包示范城市、中国十大最具经济活力城市、

全国综合竞争力十强城市等称号。



08-
ßricfsurv 

As an importanl cenlral economic city in China, Wuxi has been wriling a 

greal chapler wilh unprecedenled enlhusiasm in recenl years. A 101 of 

nalional honors came in a slring such as an economic brand cily, an 

oulslanding ecological and lourisl city, a garden cily, a model city of 

environmenlal proleclion, a foresl cily, an advanced cily of civilizalion 

conslruclion , a demonslralion cily of service oulsourcing , one of China's 10 

mosl economically dynamic cilies and one of Chi闸's 10 cilies in lerms of 

∞mprehensive compeliliveness 
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-无锡概览 Gencral Introduclion of Wu 

2010年，无锡市经济社会再创花样年华，实现地区生产总值

5758亿元，同比增长13.1%; 财政总收入 1579 .85亿元 ， 同口径增长

20.7%;城镇居民人均可支配收入增长10 .9%，农民人均纯收入增长

12.9%; 城镇登记失业率为2.56% ， 各项事业取得新的显著进展。

2010年 ， 无锡荣获国际花园城市，福布斯中国大陆最佳商业城

市榜第7名， 2010年度世界特色魅力城市200强、 2010中国十大品牌

城市、 2010中国{大陆)最具幸福感城市、 中国唯一的传感网国家高

新技术产业基地和首批国家海外高层次人才创新创业基地、 全球离

岸外包最安全的25个城市之一，在率先实现基本现代化的征程中无

锡凭着敢为人先的勇气和魄力再次攀上新高峰。



considerably 
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Bricf survey of由cc町 城市概况-

E∞noml臼I performance of Wuxi in 

2010 was still striking. Lo臼I GDP reached 

575.8billion. rising by 13.1% compared to 

the last year; fiscal revenue was 

157.985billion. a grow1h of 20.7% in the 

same scale; per-ωpita disposable in∞me 

increased by 10.9% among rural 

population and rural per capita net income 

increased by 12.9%; the registered 

unemployment rate was 2.56% in the 

urban area; all undertakings progressed 

In 2010 Wuxi was awarded the titles "the global garden city" and "the m口st

happiest city in China (mainland)". ranked 7th in the Forbes List of Best 

Commercial Cities in the Mainland of China. and listed among top 200 

charming cities around the world and top 10 brand cities in China. Additionally 

it has been the exclusive base of National Sensor Network Hi-tech Industry. 

口ne of national innovati口n and entrepreneurship base of high-Ievel foreign 

talents in the first batch and one of 25 safe cities for offshore outsourcing 

Wuxi created brilliant achievements again with unparallel courage and force 

when it is on the ∞urse to realize the modernization bas阳lIy as a pioneer 
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